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Beste lezer,

Graag wil ik een opmerking maken over de hoogte van de subsidiegelden die de komende 4 jaren 
beschikbaar komen. 
Uit de regeling en de toelichting erop maak ik op dat het beschikbare subsidiebedrag lager zal zijn dan 
de afgelopen jaren.
-Het vaste bedrag voor de contactscholen vermindert met €2.500 per jaar (totaal €10.000). 

De reden is gelegen in het feit dat er een RMC regio is bijgekomen in de regio Arnhem Nijmegen. Er 
zullen vast goede redenen zijn voor deze extra regio, maar waarom moet dat ten koste gaan van de 
andere regio’s? Wat is de reden dat het benodigde bedrag voor deze regio niet ergens anders uit de 
OCW-begroting kan worden vrijgemaakt?

Daarnaast valt op dat er geen loon- en of prijsindexatie wordt toegepast. We weten allemaal dat de 
kosten stijgen. Feitelijk betekent het dus dat we minder kunnen doen dan de afgelopen jaren. En dat 
terwijl de VSV cijfers stijgen en het vraagstuk groter en complexer wordt.

Ik verzoek u dan ook uw financiële uitgangspunten te heroverwegen in die zin dat er geen verlaging 
wordt doorgevoerd als gevolg van een extra RMC regio en dat er een % loon- en prijscompensatie 
wordt doorberekend op de subsidiebedragen.

Voor het overige heb ik geen opmerkingen over de regeling. Ik stel vast dat hij duidelijk is en in lijn 
met wat er eerder naar buiten is gekomen.

Met vriendelijke groet,


